
Beste inwoners

De vakantieperiode zit erop. We hebben  
voldoende energie opgedaan om het traject  
richting 2024 in te zetten. Onze gemeenteraads-
leden zullen hun uiterste best doen om die
energie op een goede manier in te zetten ten 
voordele van alle inwoners van onze gemeente.

In dit huis-aan-huisblad leest u over de goede
werking van de zomerscholen en de blinde 
bouwwoede in Zolder-Centrum. En over het  
gemeentebestuur dat de controle van het zwem-
bad van Terlaemen uit handen geeft.

Met trots melden wij u de oprichting van Jong 
N-VA Heusden-Zolder. Onze jongeren zullen 
als team samenwerken om andere jongeren 
te informeren en te engageren binnen onze 
gemeente. Lauren, Tuur, Femke, Milan en Victor, 
wij wensen jullie veel succes toe!

Bent u bezorgd over onze gemeente, heeft u 
vragen of wilt u zich engageren voor een beter 
Heusden-Zolder? U kan ons bereiken via  
heusden-zolder@n-va.be.

Veel leesplezier!

Peter Orens
Voorzitter N-VA  
Heusden-Zolder

Activiteiten

Uitreiking Gulden Spoor voor Culturele 
uitstraling aan Simonne Vanoppen Jaarlijkse 11 julifietstocht

11 juliviering Vlaamse  
Volksbeweging

Zomerschool, een schot in de roos
Na de Zomerschool van 2022 werd van woensdag 16 tot en met dinsdag  
29 augustus 2023 een tweede editie georganiseerd.

De Leerplaneet verwelkomde veertig 
kinderen. Leerlingen die van het tweede 
naar het derde en van het derde naar het 
vierde leerjaar gingen. Vlaams minister 
van Onderwijs Ben Weyts en Vlaams 
minister van Binnenlands Bestuur Bart 
Somers (Open Vld) zorgden ervoor dat 
het initiatief decretaal werd verankerd 
en voorgoed een plaats kreeg binnen de 
zomervakantie.

Het gemeentebestuur coördineerde de 
tien dagen. N-VA-fractievoorzitter Ste-
ven Goris nam de verantwoordelijkheid 
over de pedagogische invulling. In de 
voormiddag kregen de leerlingen les, met 
focus op de Nederlandse taal en rekenen. 
In de namiddag vulde Artisto vzw het 
creatieve gedeelte in. Met een verdubbe-
ling van het aantal leerlingen was het een 
geslaagde editie. De eerste stappen voor een  
volgende editie zijn al gezet.

Steven Goris
Fractievoorzitter N-VA  
Heusden-Zolder

Gespreksavond met Demir op 13/11

“Fijn initiatief! Als leesmoeder in Berkenbos  
stel ik de achterstand vast en merk ik dat er  

absoluut nood is aan zomerscholen”, Ria Feyen
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Maak kennis met Jong N-VA Heusden-Zolder

Lauren Leyssens
•   24 jaar
•   Studies: 

 Bachelor bedrijfsmanagement 
 Educatieve bachelor leerkracht  

    secundair onderwijs
•   Vrije tijd: de scoutswerking onder-

steunen, waar ik ooit startte als lid, 
doorstroomde naar leiding en ten 
slotte zelfs groepsleiding werd.

Ik koos ervoor om me aan te sluiten 
bij Jong N-VA, omdat ik de politiek 
weer wat meer in de kijker wil zetten
bij jongeren. Daarnaast hoop ik 
dat wij als jong team kunnen helpen 
om jongeren te informeren en te
engageren.”

Ik engageer me voor Jong N-VA, 
omdat we een sterk team vormen 
als jonge groep. We organiseren 
en informeren en doen dat met 
veel enthousiasme!”

Ik sluit me aan bij Jong N-VA 
om een stem te zijn voor de 
jongeren. Hopelijk worden weer 
wat jongeren geïnteresseerd 
in de politiek.”

Ik koos voor Jong N-VA, 
omdat de jeugd de toekomst 
is van morgen! Samen met 
deze gemotiveerde jongeren 
wil ik de handen in elkaar slaan 
om te ijveren voor een beter 
Heusden-Zolder in 2024.” 

“Ik ben begonnen bij 
Jong N-VA om een 
frisse en jonge stem 
te laten horen in de 
politiek.”

Tuur Lemmens
•   26 jaar
•   Beroep: leerkracht lichamelijke 

opvoeding in de lagere school 
van Viversel

•   Vrije tijd: triatlon

Femke Vandenwijngaert
•   26 jaar
•   Beroep: begeleidster buitenschoolse opvang
•   Vrije tijd: zingen, dansen en graphic design

Milan Eerdekens
•  18 jaar
•  Studies: student in de verkoopsector
•  Vrije tijd: fotografie

Victor Jorissen
•  18 jaar
•  Studies: 
      diploma ASO secundair onderwijs economie-wiskunde
      gaat volgend jaar TEW studeren
•  Vrije tijd: scouts, salsa en tennis

heusden-zolder@n-va.be



Gemeente mist kans om zwembad Terlaemen te versterken
Momenteel verhuurt de gemeente haar terreinen aan het circuit van Terlaemen met een huurcontract tot 2042. Vzw Terlaemen 
stelt voor om de huurovereenkomst te vervangen door een erfpachtregeling met een looptijd tot 99 jaar. Dat is geen slecht  
voorstel, want dan komen er meer mogelijkheden om te investeren in het circuit. Het circuit geeft in zijn beschrijving wat voor-
beelden van mogelijke investeringen, maar rept jammer genoeg met geen woord over de toekomst van het openluchtzwembad.

Publieke oproep
Die wijzigingen kunnen niet zomaar door-
gevoerd worden. De gemeente is namelijk 
verplicht om een publieke oproep te lance-
ren, zodat niet alleen vzw Terlaemen maar 
ook anderen een bod kunnen doen om de 
terreinen in erfpacht te nemen. Het voor-
stel werd juridisch geanalyseerd tijdens de 
gemeenteraad van juni.

Gronden afzonderlijk aanbieden
Bij de bespreking merkte gemeenteraads-
lid Herwig Hermans op dat het beter is 
om de terreinen niet in hun geheel aan te 
bieden, maar om het beheer van de terrei-
nen van het zwembad apart op de markt 
te plaatsen. Op die manier kan er gekeken 
worden of er specifieke belangstelling is 

van investeerders om het openluchtzwem-
bad verder uit te bouwen, bijvoorbeeld 
door de bouw van een schuifoverkapping 
waarmee ook bij slechter weer gezwom-
men kan worden. Want als alle gronden 
samen aangeboden worden, zal enkel vzw 
Terlaemen kunnen bieden. Wie kan er 
nog een circuit uitbaten? En op die manier 
blijft het zwembad weinig prioritair.

N-VA wil toekomst voor zwembad
De meerderheid stemde het voorstel van 
N-VA Heusden-Zolder weg en biedt alles 

samen aan. Goed dat er een grote vrijwil-
ligerswerking is waarvoor het zwembad 
wel op de eerste plaats komt. De N-VA 
zal het dossier blijven opvolgen en blijven 
aandringen op een mooie toekomst voor 
het zwembad.

Herwig Hermans
Gemeenteraadslid  
N-VA Heusden-Zolder

Stop de blinde bouwwoede in Zolder-Centrum!
De laatste jaren geven heel wat bouw- en sloopprojecten Zolder-Centrum een andere 
aanblik. Voorstanders van de ontwikkelingen vinden het positief dat er iets gebeurt, 
want ‘stilstaan is achteruitgaan’.  Maar maakt(e) het gemeentebestuur de juiste keuzes? 
Cc Muze en de sporthal zijn al verdwenen en het Woutershof werd enkele jaren geleden 
ontmanteld. In de plaats daarvan kwamen er een nieuwe gemeenteschool en een sport-
zaal voorzien van alle snufjes maar onbruikbaar voor competitiesport. Van het beloofde 
buurthuis is geen sprake meer. De N-VA meent dat de balans voor Zolder-Centrum 
zwaar negatief is. En dat terwijl er veel financiële middelen naartoe zijn gevloeid.

Komen er nog nieuwe bouwprojecten?
•    Een nieuw appartementencomplex op de 

site van het oude CVO.
•    Het grasveld op de locatie van het voor- 

malige gemeentehuis moet eraan geloven. 
In die zone komen er mogelijk apparte-
menten met een ondergrondse parking.

Is er nood aan nieuwe appartementen?
In het recente verleden zijn al heel wat  
appartementsgebouwen in Zolder- 
Centrum gebouwd. Die tendens is niet 
tegen te houden, maar moet wel binnen  
de perken blijven.

Moet open ruimte niet blijven?
Hans Zegers pleitte er tijdens de gemeen-
teraad van juni voor om verstandig om 
te springen met de open ruimte die er 
nog is. Het is perfect verdedigbaar om 
de pleinfunctie te behouden en die op te 
waarderen door er speelgelegenheid te 
creëren voor kinderen uit de buurt. Het 
speelpleintje aan de Jogem kent heel  

wat vandalisme. Daardoor gaan niet  
alle kinderen er graag naartoe. Door  
de speelzone centraal in het dorp te  
plaatsen, is de sociale controle veel groter.  
Een opgewaardeerde groenzone en bij 
uitbreiding een aantrekkelijkere invulling 
van het Heldenplein zal een grote meer-
waarde zijn voor het centrum van Zolder.

Is er nog ander advies ingewonnen?
De N-VA vroeg aan de meerderheid om  
in het dossier ook het advies van de  
GECORO (Gemeentelijke Commissie 
voor Ruimtelijk Ordening) in te winnen. 
Dat adviesorgaan werd speciaal door de 
gemeenteraad samengesteld. Het moet 
zich over geplande ruimtelijke ontwikke-
lingen buigen. Maar de meerderheid vindt 
het geen goed idee om advies in te winnen 
over het project en zet liever door met 
haar studiewerk. Ze kiest ervoor om eerst 
te beslissen en pas nadien adviezen en de 
mening van de inwoners van Zolder te 
vragen. De wereld op zijn kop!

“Het runnen van een circuit en zwembad zijn twee 
totaal verschillende dingen. Laat het beheer ervan over 
aan ondernemers met een passie voor hun vakgebied”, 

Peter orens

Hans Zegers
Gemeenteraadslid  
N-VA Heusden-Zolder

“Door alles vol te bouwen  
krijgen we geen bruisend  
Zolder. Integendeel! We 
hebben net meer leefbare 
open ruimtes nodig. Daar 
kan onze jeugd spelen en 
kan de buurt activiteiten  
organiseren”,

Jean-Marie Geeraerts

www.n-va.be/heusden-zolder



Alle onderwijshervormingen
zullen op termijn lonen

Onderwijskwaliteit is cruciaal voor onze welvaart. Maar net die onderwijskwaliteit staat al jaren onder druk.
Problemen werden jarenlang ontkend of weggewuifd. Daar brengen we nu verandering in. En dat kost 
tijd en veel hervormingen. Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts gaat die uitdaging resoluut aan. 

Meer leerkrachten
dankzij betere voorwaarden voor zij-instromers, snellere werkzekerheid voor starters, 
minder administratie, meer tijd en ruimte voor de echte kerntaak: lesgeven. 

Scholen en leerkrachten op de eerste plaats
met meer inspraak voor de klassenraad, en respect voor het oordeel van de leerkracht.

Vlaamse toetsen
meten voor het eerst de leerwinst van álle leerlingen.
Zo leggen we de lat hoger, te beginnen met Nederlands en Wiskunde.

Ambitieuze minimumdoelen
in het secundair onderwijs en straks ook in het basisonderwijs verhogen de onderwijskwaliteit.

Taalscreening bij kleuters ('koalatest')
helpt taalachterstand bij vijfjarigen tijdig te ontdekken én verhelpen.

Nederlands moet de voertaal zijn op de speelplaats 
en ook na schooltijd moeten kinderen in contact blijven komen met het Nederlands. 
Kinderen hebben meer kansen als ook hun ouders voluit kiezen voor het Nederlands.

Extra investeringen in schoolinfrastructuur
Een recordbedrag van 3 miljard euro voor gloednieuwe en vernieuwde scholen, 
nog eens 500 miljoen méér dan in de vorige regeerperiode.

Digisprong
zorgt voor een ongeziene investering in de digitalisering van ons onderwijs.

Zomerscholen
zijn intussen een gevestigde waarde voor leerlingen met leerachterstand, 
kansarme en anderstalige leerlingen.

De agenda van Ben Weyts

“Kwaliteitsvol onderwijs is 
  dé grondstof voor onze welvaart. 
  We doen grote hervormingen. 
  Die zullen op termijn lonen.”

Ben Weyts, Vlaams minister van Onderwijs

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

‘Er is een kentering 

ingezet, we kunnen die 

alleen nog niet zien’ 

Pedagoog Pedro De Bruyckere 

in De Morgen (2/09/2023)


